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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ v Galante, 
konaného dňa 18.11.2019 o 16.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 

 
Prítomní: 
Predseda finančnej komisie: Peter Závodský 

Členovia finančnej komisie: Mgr. László Biró 

 Ing. Štefan Marczibányi 

 Gabriel Molnár 

 Ing. Augustín Popluhár 

 PhDr. Marta Vajdová  

 JUDr. Peter Zelinka 

 

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová 
 
Program: 
1) Otvorenie 
2) Návrh zmeny prílohy k VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy 

a prevádzku žiaka základnej umeleckej školy, na dieťa majerskej školy a na dieťa alebo 
žiaka školského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta 

3) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ......../2019 o miestnom poplatku 
za rozvoj 

4) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ......../2019 o podmienkach 
určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady 

5) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ......../2019 o podmienkach 
určovania a vyberania daní z nehnuteľnosti 

6) Regulované parkovanie za MsKS 
7) Návrh na odkúpenie pozemku a návrh na prijatie daru (oplotenia cintorína 

a osvetlenia)/Zoltán Ágh a manželka Iveta 
8) Návrh podmienok nájomnej zmluvy medzi mestom Galanta a GALANDIA, spol. s r.o. 
9) Návrh na schválenie investičného zámeru a podmienok budúcej nájomnej zmluvy pre 

„projekt postavenia repliky zbúranej kaplnky“/Občianske združenie pre znovupostavenie 
zbúranej kaplnky v Galante 

10) Návrh na nadobudnutie vlastníctva pozemkov bezodplatným prevodom od Slovenského 
pozemkového fondu 

11) Návrh na V. úpravu rozpočtu TSMG na rok 2019 
12) Návrh na VIII. úpravu rozpočtu mesta na rok 2019 
13) Návrh rozpočtu na rok 2020 a viacročný rozpočet na roky 2021-2022 

a) TSMG  
b) MsKS 
c) SŠZ  

14) Návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2020 (MsÚ, školstvo, DD Patria)  a viacročný 
rozpočet na roky 2021-2022 

15) Rôzne 
16) Záver 
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K bodu č. 1: 
 

Predseda komisie p. Peter Závodský privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie, 
oboznámil ich s programom a zahájil rokovanie. 
Okrem členov finančnej komisie MsZ boli prítomní Peter Paška – primátor mesta, Mgr. 
Miroslav Psota – zástupca primátora, Ing. Juraj Srnka, PhD.- prednosta MsÚ, Ing. Beáta 
Katonová - vedúca finančného a majetkového odd., Eva Vašáková – vedúca ORM, Mgr. Ivan 
Szolga – vedúci odd. právneho a VO, Mgr. Daniela Amrichová - vedúca OKSaŽP, Mgr. Zuzana 
Morovičová – vedúca OVaVS, Mgr. Adriana Molnáriová – za odd. spoločenských služieb, Ing. 
Roman Miklošík – informatik, MVDr. Gábor Pallya – hlavný kontrolór, Mgr. Ján Kolek 
a Andrea Csölleová – za MsKS, Ing. Ján Poľakovský a Anna Novotná - za TsMG, Štefan Varga 
– riaditeľ SŠZ, Mgr. Anita Tušková – riaditeľka DD Patria, poslanci MsZ – Ing. Milan Zeleňák, 
Mgr. Peter Kolek, Bc. Vladimír Danko, Milan Bičan, PaedDr. Peter Černý, Mgr. Juraj Bottka, 
Zsolt Takáč 
 
Na zasadnutie finančnej komisie sa dostavil pán Ľubomír Valovič spolu so svojím právnym 
zástupcom JUDr. Petrom Wolfom za účelom mimosúdneho doriešenia vzájomných vzťahov. 
Pán Valovič informoval prítomných členov finančnej komisie a poslancov MsZ o spore medzi 
spoločnosťou LV-UHOĽNÉ SKLADY, spol. s r.o. a bývalým OPP a s tým súvisiacou 
exekúciou. Keď sa OPP rozpadol, prešlo to na mesto Galanta. Odvtedy sa ťahá exekúcia už 17 
rokov. Medzitým LV-UHOĽNÉ SKLADY, spol. s r.o. zanikli, boli pričlenené k spoločnosti ML 
Company spol s r.o., ktorej konateľom je pán Valovič. 17 rokov sa nič nedialo a teraz sa ozval 
exekútor, že by chcel spoločnosť ML Company spol s r.o. exekuovať. Pán Valovič prišiel 
s návrhom, že by zaplatil istinu priamo mestu za spoločnosť ML Company spol. s r.o. a žiada 
o zastavenie exekúcie. 
Mgr. P. Kolek: 
- dotazuje sa, o akú výšku istiny ide? 
Ing. Valovič: 
- ide o 66.609 € 
P. Závodský 
- odporúča prijať ponuku p. Valoviča 
Mgr. Psota: 
- dotazuje sa, či zaplatia aj trovy exekučného konania, aby sa nestalo, že mesto zastaví exekúciu 

a bude platiť trovy konania 
p. Valovič: 
- dotatuje sa, o akú sumu ide 
P. Závodský: 
- odporúča zistiť do času konania MsZ trovy konania a dohodnúť sa s p. Valovičom resp. jeho 

právnym zástupcom o tom, kto bude hradiť trovy konania 
- je spoločným cieľom túto situáciu doriešiť 
 

Finančná komisia odporúča vyhovieť žiadosti p. Valoviča a jeho právneho 
zástupcu ohľadom mimosúdneho urovnania vzájomných vzťahov, pričom odporúča 
predložiť MsZ na schválenie dohodu o uhradení istiny dlhu s tým, že mesto sa vzdáva 
akýchkoľvek vedľajších nárokov. Do konania MsZ odporúča vyčísliť trovy konania a so 
žiadateľom uzatvoriť dohodu, kto bude trovy konania platiť. Finančná komisia súhlasí 
s akýmkoľvek spôsobom urovnania vzťahov, ktorých výsledkom bude plné inkaso istiny 
v prospech mesta Galanta. V týchto intenciách pripraviť materiál a predložiť ho na 
rokovanie MsZ. 
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K bodu č. 2: 
Návrh zmeny prílohy k VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy 
a prevádzku žiaka základnej umeleckej školy, na dieťa majerskej školy a na dieťa alebo 
žiaka školského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta 

- predkladal: Mgr. Szolga 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh VZN v spracovanom 
znení bez pripomienok.  
 
 
K bodu č. 3: 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ......../2019 o miestnom poplatku 
za rozvoj 

- predkladala: Ing. Katonová 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- k materiálu nie je priložená žiadna tabuľková časť, odporúča materiál v tomto zmysle 

dopracovať, aby bolo zrejmé, ako sa prišlo k príjmu za miestny poplatok za rozvoj 
- v zmysle zákona sa výnos poplatku nemôže použiť na kapitálové výdavky  v inom 

katastrálnom území ako v tom, kde bol vybraný. Z tohto dôvodu je potrebné zaviesť nejaký 
mechanizmus – kapitálové výdavky analyticky viesť v súvislosti s príjmom 

 
Finančná komisia odporúča MsZ zaviesť nový poplatok a schváliť predložený 

návrh VZN o miestnom poplatku za rozvoj, sadzbu poplatku pre stavby odporúča vo 
výške 15 €/m2 s výnimkou stavieb na bývanie. 

Z dôvodu, že sa v zmysle zákona výnos poplatku nemôže použiť na kapitálové 
výdavky v inom katastrálnom území ako v tom, kde bol vybraný, finančná komisia 
odporúča, aby boli kapitálové výdavky analyticky vedené v súvislosti s príjmom. 

 
       z 5 prítomných členov komisie: 

za návrh: 4 členovia 
       zdržal sa: 1 člen 
 
K bodu č. 4: 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ......../2019 o podmienkach 
určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady 

- predkladala: Ing. Katonová 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- predložil svoj pozmeňujúci návrh a to: 

• poplatok za KO – rodinné domy a byty – stanoviť sadzbu na deň vo výške 0,0800 € 
• zľavu z poplatku pre dôchodcov stanoviť tak, aby prišlo k minimálnemu zvýšeniu (o 

0,50 €) 
• poplatok v kaviarňach a reštauráciách stanoviť na maximum bez ohľadu na počet 

stoličiek 
 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh Všeobecne 
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záväzného nariadenia a výšku poplatkov v zmysle predloženého pozmeňujúceho návrhu 
s tým, že tento návrh nepočíta so zmenou periodicity zberu biologického odpadu.  
 
Ing. Poľakovský: 
- informoval prítomných, že na komisii investičnej výstavby ohľadom veľkoobjemového 

zberu prišlo k návrhu zmien a to: presun zberu na pracovný týždeň, zber urobiť iba formou 
zberného dvora v rámci vyčleneného pracovného týždňa s podmienkou hľadania možností 
ako vyjsť v ústrety dôchodcom a ľuďom s preukazom ZŤP, aby mali zber veľkoobjemového 
odpadu zabezpečený. 

P. Závodský: 
- stratégiou je zvýšiť poplatok a zároveň povedať ľuďom, že čo za to dostanú...poslanci majú 

víziu, čo ponúknuť ľuďom v rodinných domoch (ohľadom zberu bio odpadu) a ľuďom 
v bytoch (úprava smetných stanovíšť) 

- zber veľkoobjemového odpadu je dlhodobo zneužívaný, je v kompetencii TSMG si tento 
problém doriešiť 

- ak k navrhovaným zmenám zberu veľkoobjemového odpadu príde, vytvoria si väčší priestor 
na krytie iných výdavkov a v tejto súvislosti odporúča predložiť vybalancovanie z rozpočtu 
r. 2020, koľko sa vyzbiera na komunálnom odpade a koľko sa vydá naspäť do komunálneho 
odpadu vrátane splátok investičného majetku 

 
 
 
K bodu č. 5: 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ......../2019 o podmienkach 
určovania a vyberania daní z nehnuteľnosti 

- predkladala: Ing. Katonová 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- predložil svoj pozmeňujúci návrh, ktorý sa týka zvýšenia sadzieb pri všetkých druhoch 

nehnuteľností, pri niektorých druhoch stavieb ide aj o zosúladenie pre celé územie mesta 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia a výšku sadzieb u jednotlivých druhov nehnuteľností (pozemkov, 
stavieb a bytov) v zmysle predloženého pozmeňujúceho návrhu.  
 
 
K bodu č. 6: 
Regulované parkovanie za MsKS 

- predkladala: E.Vašáková 
 

Pripomienky: 
P. Závodský: 
- je toho názoru, že ak sa budú bonusové karty, tak netreba zavádzať parkovisko za MsÚ, 

všetko sa obsadí, je to v prospech zamestnancov a nie v prospech mesta 
- nesúhlasí s 30 € bonusovou kartou pre zamestnancov 
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E. Vašáková: 
- v okolitých mestách majú aj nižšie sumy napr. Piešťany majú 20 € 
P. Závodský: 
- myslí si, že týmto platené parkovanie stráca zmysel 
Mgr. P. Kolek: 
- dotazoval sa, koľko zamestnancov chodí do práce na aute a koľko je parkovacích miest, 

odporúča, aby mali bonusové karty iba zamestnanci 
P. Závodský: 
- poslanci budú ešte pred konaním MsZ zasadať, odporúča problematiku bonusovej karty 

a bezplatného parkovania nechať otvorenú 
Mgr. Biró: 
- dotazoval sa ohľadom parkovacích miest pre banku 
E. Vašáková: 
- banka si bude riešiť svoje miesta 
Mgr. Psota: 
- banka má aj svoje parkovacie miesta a požadujú ďalších 30 kariet 
Mgr. Biró: 
- informoval, že na komisii obchodu a služieb navrhli aj zľavy (ročné, mesačné) 
JUDr. Zelinka: 
- stotožnuje sa so stanovenou sumou, ale odporučil by prvé 2 hodiny za 0,70 € a od 3 hodiny 

za 1 € 
Mgr. P. Kolek: 
- má pripomienku k prevádzkovej dobe, odporúča aby bola do 16.00 hod 
Ing. Marczibányi: 
- odporúča zaviesť rovnaké pravidlá aj na parkovisko pri OD Jednota 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh prevádzkového 
poriadku parkovísk s režimom plateného parkovania za MsÚ a MsKS s pripomienkou, 
že parkovaciu kartu „BONUS“ a bezplatné parkovanie odporúča doriešiť na spoločnom 
stretnutí poslancov pred zasadnutím Mestského zastupiteľstva. 

Finančná komisia odporúča uplatniť rovnaké pravidlá prevádzkovania 
parkoviska aj na parkovisko pri OD Jednota. 
 
 
 
K bodu č. 7: 
Návrh na odkúpenie pozemku a návrh na prijatie daru (oplotenia cintorína 
a osvetlenia)/Zoltán Ágh a manželka Iveta 

- predkladal: Mgr. Szolga 
 
 Finančná komisia odporúča MsZ schváliť odkúpenie pozemku KNC parcela číslo 
498/4 – ostatná plocha vo výmere 893 m2 k.ú. Hody a prijatie daru od Zoltána Ágha 
a manželky Ivety v zmysle návrhu oddelenia právneho a verejného obstarávania MsÚ. 
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K bodu č. 8: 
Návrh podmienok nájomnej zmluvy medzi mestom Galanta a GALANDIA, spol. s r.o. 

- predkladal: Mgr. Szolga 
 
Pripomienky: 
G.Molnár: 
- dotazoval sa ohľadom TC Galandie, či je všetko doriešené 
Mgr. Psota: 
- na rokovaní sa zástupcovia ministerstva hospodárstva vyslovili, aby žiadosť bola doručená 

do cca 15.11.2019. 
Ing. Srnka, PhD.: 
- tento týždeň by mali byť skompletizované a odovzdané podklady pre ministerstvo 

hospodárstva 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť návrh podmienok nájomnej zmluvy 
v zmysle návrhu oddelenia právneho a verejného obstarávania MsÚ. Výšku nájomného 
po dobu rekonštrukcie TC Galandia odporúča stanoviť vo výške 1 €. 

 
 
 

K bodu č. 9: 
Návrh na schválenie investičného zámeru a podmienok budúcej nájomnej zmluvy pre 
„projekt postavenia repliky zbúranej kaplnky“/Ob čianske združenie pre 
znovupostavenie zbúranej kaplnky v Galante 

- predkladal: Mgr. Szolga 
 

Pripomienky: 
P. Závodský: 
- príde mu nelogické, že najprv bolo podpísané memorandum o spolupráci s občiansky 

združením a potom sa materiál predkladá poslancom 
- najnižšia cenová ponuka na zbúranie CVČ je 66.000 € a v rozpočte sa plánuje 50.000 € 
- samotná investícia bude nákladná cca 300.000 € a občianske združenie má k dispozícii 

50.000 € 
- je za obnovenie kaplnky, ale rád by vedel, či má občianske združenie krytie 
- v memorande nie je uvedené, kto bude kaplnku prevádzkovať a platiť 
- je potrebné predložiť logický celistvý zámer, štúdiu – ako bude kaplnka vyzerať, koľko bude 

investícia stáť, aké je na to finančné krytie 
- nateraz neodporúča schváliť zbúranie CVČ 
Mgr. Biró: 
- informoval, že na komisii obchodu a služieb odporučili vyčleniť iný pozemok vo 

vlastníctve, schváliť investičný zámer, nezbúrať kaplnku, vyhlásiť architektonickú súťaž na 
budovu CVČ a prenajať CVČ 

MVDr. Pallya: 
- uviedol, že zástupcovia občianskeho združenia netrvajú na zbúraní kaplnky, nie je potreba 

tieto veci spájať 
Mgr. Kolek: 
- radšej by investoval do opravy CVČ tých 50.000 € a ponúkol priestory na prenájom 
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- uviedol, že si vyžiadali aj mierku kaplnky – aj toto by malo byť súčasťou materiálu 
Zs. Takáč: 
- ľudia navrhujú, aby bola kaplnka v parku, stotožňuje sa s tým, že ak postaviť kaplnku, tak 

v parku, nikde inde tematicky nepasuje 
- obáva sa budovy CVČ, je v dezolátnom stave, nie je k nej ani prístup, tak ako ju prenajať? 
- aj keby sa kaplnka nestavala, tak sa treba zamýšľať čo bude s CVČ, budova nemá 

pamiatkovú hodnotu 
- kaplnka sa dá stavať iba v zóne 1 v parku, ktorá je tam, kde je CVČ 
- investor by spravil aj návrh dopravného riešenia, parkoviska 
JUDr. Zelinka: 
- v rozpočte je len 50.000 € a to nestačí na zbúranie kaplnky 
- je za to, aby sa stavala kaplnka v parku, ale dotazuje sa, či nemôže byť niekde inde v rámci 

parku 
Zs. Takáč: 
- nemôže, toto je zóna 1, ostatné pozemky sú zóna 2 a vyššie 
Mgr. Biró: 
- tiež sa stotožňuje s parkom, ale v inej lokalite 
- investujeme financie a nemáme istotu, že tam bude za rok – dva niečo stáť 
Bc. Danko: 
- park je rozdelený na ochranné zóny, takže miesto je isté 
- nemá zmysel sa zapodievať rekonštrukciou CVČ ak nemá hodnotu 
MVDr. Pallya: 
- uviedol, že časť parku, ktorá je oplotená, nie je vo vlastníctve mesta 
P. Závodský: 
- zhrnul to – dá sa stavať iba v lokalite vedľa CVČ, alebo na mieste CVČ 
- nevieme, čo bude stavba stáť, tým pádom nevieme, či si to môžeme dovoliť 
- odporúča spresnil interval nákladov potrebných na zbúranie CVČ 
- k samotnému zámeru – ak nie je nevyhnutené, aby občianske združenie neprišlo o 50.000 €, 

tak odporúča schváliť k tomu potrebné kroky na zasadnutí MsZ 
- mali by sme poznať finančné zázemie občianskeho združenia, koľko bude stavba stáť 

a finančné krytie 
 
 
  Finančná komisia odporúča predložiť materiál na zasadnutie MsZ s nasledovnými 
pripomienkami: 

� predložiť vypracované cenové ponuky na búranie CVČ – upresnenie potrebnej 
sumy 

� predložiť zo strany občianskeho združenia celkový rozpočet stavby aj 
s finančným krytím  

� predložiť plán prevádzky kaplnky 
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K bodu č. 10: 
Návrh na nadobudnutie vlastníctva pozemkov bezodplatným prevodom od Slovenského 
pozemkového fondu 

- predkladal: Mgr. Szolga 
 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť bezodplatné majetko-právne 

vysporiadanie pozemkov vo vlastníctve Slovenského pozemkového fondu za účelom 
vybudovania verejno-prospešnej stavby – cyklotrasy v zmysle návrhu oddelenia 
právneho a verejného obstarávania. 
 
 
K bodu č. 11: 
Návrh na V. úpravu rozpočtu TSMG na rok 2019 

- predkladal: Ing. Poľakovský 
 
 Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh na V. úpravu 
rozpočtu TSMG na rok 2019 bez pripomienok.  
 
 
K bodu č. 12: 
Návrh na VIII. úpravu rozpo čtu mesta na rok 2019 

- predkladala: Ing. Katonová 
 

Na zasadnutí komisie boli predložené ďalšie dodatočné úpravy rozpočtu mesta, 
o ktorých členov komisie informovala Ing. Katonová. 

 
K návrhu na VIII. úpravu rozpočtu mesta na r. 2019 odzneli v rozprave nasledovné 
pripomienky: 
P. Závodský: 
- dotazoval sa ohľadom dotácie severnej veže neogotického kaštieľa vo výške cca 44.000 €, 

nevidí ju zapracovanú v úprave rozpočtu 
Ing. Srnka, PhD.:  
- v zmysle odporúčania finančnej komisie sa k finančným prostriedkom na severnú vežu 

neogotického kaštieľa malo vrátiť v čase, keď bude známy finančný obnos na opravu TC 
Galandia 

P. Závodský: 
- finančné prostriedky je potrebné uhradiť do konca roka 2019 
Mgr. Biró: 
- išlo o 2 sumy – 44.000 € a práce naviac. Na komisii obchodu a služieb bolo povedané, že 

jedna suma môže byť uhradená ihneď, druhú sumu má vyčísliť komisia investičnej výstavby. 
Na komisie bolo povedané, nech sa to rieši v jednom balíku, keď uvidíme ako budeme stáť 
s Galandiou.  Môžeme to však riešiť samostatne – sumu na práce naviac ešte nepoznáme 

Zs.Takáč: 
- projekt sa ukončuje tento rok, občianske združenie zhodnocuje majetok mesta 
- práce naviac nie sú ukončené a bude rád, ak budú na úrovni 150.000 € 
- finančné prostriedky je potrebné uhradiť kvôli dodržaniu projektu 
MVDr. Pallya: 
- uviedol, že pokiaľ nie je uzatvorený jeden projekt, tak sa nedá zapojiť do druhého 
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P. Závodský: 
- je tu potreba krytia výdavku v príjmovej časti rozpočtu 
Mgr. Bottka: 
- dotazoval sa ohľadom dotácie vo výške 32.000 € pre FC Slovan, ktorá nebola poskytnutá – 

na čo budú použité finančné prostriedky? Dotazuje sa aj, kto porušuje zmluvu – či FC Slovan 
alebo mesto? 

Ing. Srnka, PhD.: 
- ak sa finančné prostriedky nevyčerpajú a sú účelovo určené, tak sa môžu vylúčiť z prebytku. 
 

Finančná komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie predložený návrh VIII. 
úpravy rozpočtu mesta na rok 2019 vrátane dodatočne predložených návrhov na úpravu.  

Finančná komisia odporúča do úpravy rozpočtu zapracovať nad rámec zmien aj 
výdavok vo výške 44.733 € na dofinancovanie rekonštrukcie severnej veže neogotického 
kaštieľa. Príjmovú časť krytia doplní finan čné a majetkové oddelenie MsÚ.  

 
 
K bodu č. 13: 
Návrh rozpočtu na rok 2020 a viacročný rozpočet na roky 2021-2022 

a) TSMG  
b) MsKS 
c) SŠZ  

- predkladali: Ing. Poľakovský, Mgr. Kolek, p. Varga 

Návrh rozpočtu TSMG: 
 

K predloženému návrhu odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 
P. Závodský: 
- objem finančných prostriedkov stále rastie, za posledných 6 rokov stúpol z 1.049.000 € na 

1.484.000 €, nárast o 48% 
- je potrebné hľadať rezervy, nové riešenia, robiť úsporné opatrenia, hľadať nové príjmy...toto 

sa týka všetkých okrem SŠZ 
Ing. Poľakovský: 
- radikálne zvýšenie spôsobuje hlavne mzdová oblasť z dôvodu zákonného zvyšovania miezd 
- 250.000 € stojí uloženie odpadu v skládkach 
- je potrebné urobiť opatrenia v spolupráci s mestom - znížiť objem odpadu 
- v tomto čase je stále v situácii, že nevie ako bude so separovaným zberom, rozpočtuje ho 

síce, ale po finálnych rokovaniach to môže dopadnúť úplne inak 
- platené parkoviská by mali byť v správe TSMG, finančné prostriedky budú smerované do 

parkovania, ale myslí si, aj TSMG  by mali mať nejaký podiel na zisku 
P. Závodský: 
- počet zamestnancov stúpol o 34...výnosy klesajú a počet zamestnancov stúpa 
- očakáva k polroku roku 2020 nejaké zmeny 
Zs.Takáč: 
- uviedol, že tento systém nás požiera a likviduje 
Ing. Poľakovský: 
- má snahu všetky voľné zdroje dávať do novej techniky 
- podarilo sa mu sponzorsky zabezpečiť  kamery a techniku na monitorovanie areálu 
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- má požiadavku na mesto - kosačky sú staré 15 rokov, potrebuje dokúpiť nové kosačky, 
potrebuje cca 20.000 € 

 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť návrh rozpočtu TSMG na rok 2020 

a viacročný rozpočet na roky 2021-2022 tak, ako sú predložené.   
 
 
Návrh rozpočtu MSKS: 
 
K predloženému návrhu odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 
P. Závodský: 
- rovnako ako u TSMG očakáva nejaké zmeny, zvýšenie efektivity práce 

 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť návrh rozpočtu MSKS na rok 2020 

a viacročný rozpočet na roky 2021-2022 tak, ako sú predložené.   
 
 
Návrh rozpočtu SŠZ: 

 
K predloženému návrhu odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 
P. Závodský: 
- odporúča zvýšiť príspevok zo strany mesta o 5.000 €, tieto finančné prostriedky použiť na 

opravy a udržiavanie 
Mgr. P. Kolek: 
- dotazoval sa ohľadom akcie rádia Vlna v priestoroch športovej haly, či bol z akcie príjem 
Š.Varga: 
- organizoval sa 10 ročník, bola uzatvorená dohoda za zvýhodnených podmienok pre SŠZ, 

platil sa prenájom, podlaha bola zabezpečená proti poškodeniu 
Ing. Popluhár: 
- vyjadril poďakovanie ohľadom požadovaných úprav materiálu 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh rozpočtu  SŠZ na rok 
2020 s nasledovnou pripomienkou: 

- dotáciu od MsÚ navrhuje zvýšiť o 5.000 € 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť viacročný rozpočet na roky 2021-2022 
tak, ako je predložený.   

 
 

K bodu č. 14: 
Návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2020 (MsÚ, školstvo, DD Patria)  a viacročný 
rozpočet na roky 2021-2022 

- predkladali: Ing. Katonová, Ing. Srnka, PhD. 
 
Návrh rozpočtu školstva: 
K predloženému návrhu rozpočtu odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 
P. Závodský:  
- k makročíslam – výdavky na školstvo – vzdelávanie sú vo výške 133.000 € a na školstvo 

s právnou subjektivitou vo výške 6.225.200 € 
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- príjmy  z originálnych a prenesených kompetencií sú nižšie ako výdavky 
- má informáciu od ZŠ SNP, že poslali návrh a nik s nimi nerozprával a mali svojvoľne 

škrtnuté finančné prostriedky 
Ing. Srnka, PhD.: 
- má informáciu od vedúcej oddelenia školstva, konzultovala so všetkými školami a rozpočet 

je upravený tak, aby spĺňal požadované legislatívne navýšenie miezd 
Mgr. Bottka:  
- na rade školy bolo povedané, že boli poslané podklady k rozpočtu, ale nik s nimi rozpočet 

nekonzultoval 
 
Návrh rozpočtu Patrie DD: 
K predloženému návrhu rozpočtu odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 
P. Závodský:  
- poukázal na to, že mzdy sa zvyšujú, počet zamestnancov rastie, medziročný rast príspevku 

je 20% 
- opakovane apeluje na optimalizačné opatrenia, očakáva nejaké zmeny 
Mgr. Tušková:  
- nárast zamestnancov je aj z dôvodu, že poskytuj opatrovateľskú službu v domácnosti, 

zabezpečujú to pre mesto, taktiež sa zapojili do projektov 
- svoje príjmy vedia zvýšiť iba úpravou úhrad za poskytnutie sociálnych služieb – chystá sa 

úprava všeobecne záväzného nariadenia 
 
 
Návrh rozpočtu MsÚ: 
K predloženému návrhu rozpočtu odzneli v rozprave nasledovné pripomienky: 
P. Závodský:  
- uviedol, že správa vecí zdražieva a rastie počet zamestnancov, čo má negatívny dopad na 

bežné výdavky, priemerné osobné náklady na kapitole bežných výdavkov v cene práce sú 
cca  2020 € 

- činnosti by mohli byť lepšie, rýchlejšie..napr. stavebný úrad 
- nie je možné každý rok zvyšovať dane a poplatky a pritom nerobiť žiadne opatrenia 
- ak sa odrátajú úverové zdroje, tak zostáva iba 449.000 € 
- tento rok sa podporia predložené zmeny, ale treba robiť opatrenia 
Ing. Srnka, PhD.:  
- ďakuje za podporu VZN, čo sa týka zvyšovania daní a poplatkov a zavedenia poplatku za 

rozvoj 
- uviedol, že bežné výdavky nenarastajú exponenciálne mimo mzdových nákladov 

P. Závodský: 
- bežné výdavky mimo miezd narastajú o 80.000 € 
BEŽNÝ ROZPOČET PRÍJMOV: 
- navýšením sadzieb dane z nehnuteľnosti príde k navýšeniu nasledovných daňových 

príjmov: 

• 121001 – z pozemkov o 25.000 € 
• 212002 – zo stavieb o 50.000 € 

• 121003 – z bytov o 10.000 € 
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BEŽNÝ ROZPOČET VÝDAVKOV: 
- 01.1.1 Výdavky verejnej správy 

• na kap. 610 a 620 – odporúča nateraz znížiť čerpanie o 7%, znížiť o cca 62.000 
€ 

• položka 636001 – ubytovanie hostí 3.000 €, nevidí dôvod rozpočtovať 
- 04.5.1 Cestná doprava 

• položka 637004 – zvýšenie zo 145.000 € na 160.000 € bez vysvetlenia 
- 06.4.0 Verejné osvetlenia 

• položka 632001 – spotreba elektrickej energie – odporúča znížiť o 5.000 € 
- 01.8.0 Transfery všeobecnej povahy medzi rôznymi úrovňami verejnej správy 

• položka 641001 – transfer pre SŠZ zvýšiť o 5.000 € 
- 08.1.0 Rekreačné a športové služby 

• položka 642001- dotácia pre ŠK a TJ – zvýšiť o 32.000 € (FC Slovan) 
- 08.3.0 Vysielacie a vydavateľské služby 

• položka 637 – RTV Krea 6.000 € - bol by rád, keby boli iba prenosy zo zasadnutí 
MsZ, ostatné nepovažuje bez nejakých pravidiel za korektné 
Mgr. Kolek: 

- doteraz túto službu zabezpečoval p. Rybársky, bude vymenený za RTV Krea 
P. Paška: 

- toto bola žiadosť od RTV Krea - bude robiť aj prenosy s MsZ, aj činnosť 
v meste, podujatia 
P. Závodský: 

- k uvedenému treba nejaké pravidlá, aby sa vedelo, kto má právo si ich objednať; 
výpočet k sume 6.000 € 

• položka 600 – vydávanie Galantských novín 17.000 € – sú potrebné pravidlá, 
redakčná rada... 
Mgr. Kolek: 

- boli stanovené jasné kritériá 
- 09. Vzdelávanie – školstvo - výdavky na školstvo sú o 6.814 € nižšie, ako mali byť podľa 

príjmov, odporúča finančné prostriedky rozpočtovať na opravy a údržbu školských objektov 
(komisia školstva) 
 

P. Závodský: 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET PRÍJMOV: 
- ohľadne predaja pozemkov vo vlastníctve mesta – bol vypracovaný Mgr. Psotom materiál, 

treba s ním aktívne pracovať 
- 230 Kapitálové príjmy – 233001–príjem z predaja pozemkov – odporúča zvýšiť o 50.000 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET VÝDAVKOV: 
- 04.5.1 Cestná doprava – zavedenie plateného parkovania – nerozpočtovať 300.000 € 
- 06.2.0 Rozvoj obcí  - 717001 – búranie CVČ – odporúča zvýšiť o 25.000 € 
 
P. Závodský:  
- navrhovanými zmenami v rozpočte sa vytvorili k rozdeleniu finančné prostriedky vo výške 

cca 476.000 €, z toho 76.000 € odporúča rezervovať na prípadné vrátenie miezd (7%)  
a zvyšných 400.000 € odporúča rozdeliť do oblastí, kde je to potrebné – požiadavky 
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občanov. O rozdelení 400.000 € rozhodnú poslanci MsZ na svojom spoločnom stretnutí pred 
konaním mestského zastupiteľstva. 
 

Ing. Srnka, PhD.:  
- čo sa týka navýšenia príjmu za predaj pozemkov, tak by ponechal z dôvodu opatrnosti 

150.000 € 
- čo sa týka rozpočtu škôl – má od Mgr. Geškovej iné informácie; do konania MsZ bude 

poskytnuté stanovisko  

 
Ing. Marczibányi:  
- upriamil pozornosť na výdavok vo výške 112.000 € - na prekrytie ľadovej plochy, aby sme 

mohli ako uchádzači o ľadovú plochu zostať v skupine A 
Ing. Srnka, PhD.:  
- predložená cenová ponuka je orientačná, aby sa vedelo asi o aký finančný objem ide 
- ak bude vôľa rozpočtovať finančné prostriedky na prestrešenie ľadovej plochy, bude 

potrebné aj zmeniť uznesenie MsZ ohľadne súhlasu s prestrešením 

P. Závodský:  
- ide o kapitálový výdavok, budú sa riešiť na spoločnom stretnutí poslancov 

 
 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh rozpočtu MsÚ na rok 

2020 (vrátane úseku DD Patria a školstva) s nasledovnými pripomienkami: 
 
BEŽNÝ ROZPOČET PRÍJMOV: 
- navýšiť príjem za daň z nehnuteľnosti nasledovne: 

• 121001 – z pozemkov o 25.000 € 
• 212002 – zo stavieb o 50.000 € 
• 121003 – z bytov o 10.000 € 

 
KAPITÁLOVÝ ROZPO ČET PRÍJMOV: 
- položka 233001 - príjem z predaja pozemkov – navýšiť  o 50.000 € 
 
BEŽNÝ ROZPOČET VÝDAVKOV: 
- 01.1.1 Výdavky verejnej správy 

• kap. 610 a 620 (mzdy, poistné a príspevky) - znížiť o  62.000 € 
• položka 636001 – nájomné za nájom – znížiť o 3.000 € (ubytovanie hostí) 

- 06.4.0 Verejné osvetlenia 
• položka 632001 – spotreba elektrickej energie –znížiť o 5.000 € 

- 01.8.0 Transfery všeobecnej povahy medzi rôznymi úrovňami verejnej správy 
• položka 641001 – transfer pre SŠZ zvýšiť o 5.000 € 

- 08.1.0 Rekreačné a športové služby 
• položka 642001- dotácia pre ŠK a TJ – zvýšiť o 32.000 € (FC Slovan) 

 
KAPITÁLOVÝ ROZPO ČET VÝDAVKOV: 
- 04.5.1 Cestná doprava – zavedenie plateného parkovania – nerozpočtovať 300.000 € 
- 06.2.0 Rozvoj obcí  - 717001 – búranie CVČ –zvýšiť o 25.000 € 
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Prerozdelenie kapitálových výdavkov vo výške cca 400.000 € prerokujú poslanci 

na spoločnom stretnutí a návrh predložia pred zasadnutím MsZ.  
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť viacročný rozpočet na roky 2021-2022 
tak, ako je predložený.   
 
 
K bodu rôzne: 
Peter Paška: 
- informoval prítomných ohľadom ľadovej plochy – je to problém, keď mestské 

zastupiteľstvo nesúhlasilo s prekrytím ľadovej plochy, je potrebné nájsť finančné 
prostriedky na tento účel, požiadali viaceré subjekty o predloženie cenových ponúk  - nie 
všetky sú predložené, je tu ponuka od p. Vajdu  

- vyvolal rokovanie so spoločnosťou Samsung Electronics Slovakia, s.r.o. ohľadne 
poskytnutia dotácie na prekrytie ľadovej plochy, išlo by o cca 60.000 € 

- na zasadnutie mestského zastupiteľstva budú predložené cenové ponuky 
Zs. Takáč:  
- treba si uvedomiť, že ide o konštrukciu, ktorá nie je ukotvená, nie je tam betónová plocha – 

na trávu sa to položiť nedá 
P. Závodský:  
- uviedol, že do rozpočtu musí ísť exaktná suma a nie odhadovaná, žiadne „asi“ a „približne“ 

nie sú rozpočtovateľné 

Mgr. Biró:  
- upozornil, že sa budú zvyšovať aj prevádzkové  náklady 

P. Závodský:  
- riaditeľ SŠZ odhadoval náklady na prevádzku ľadovej plochy vo výške cca 25.000 € 

 

 
 

Predseda finančnej komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisii a 
ukončil zasadnutie.  
 
  
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
 
 
 
Zapisovateľka: Mgr. Katarína Kluchová 


